

## 1. 司機

一個司機被警察攔下來。他是好司機，就他所知，並沒有作錯任何事情。

警察對他說，“我讓你停下來，是因為你在校區的時速開到了 55 英裏。校區內有十個限速 15 英裏的警告牌，但你都置之不理。”

正如司機有十個警告牌，上帝在聖經裏也給了我們十個清楚的警告，就是十條誡命。

你曾經說過謊嗎？偷過東西嗎？咒詛過上帝的名嗎？

如果你象我一樣答案是“做過”的話，

請看聖經怎麼說：

· “凡遵守全律法的，只在一條上跌倒，他就犯了衆條”  
(雅各書 2 章 10 節)

上帝是說，如果我們違反了誡命中的一條，我們就違反了所有的誡命，包括犯淫亂和殺人。

· “神對罪的審判是死亡。” (下到地獄，因為上帝不能容忍罪。)  
(羅馬書 6 章 23 節)

如果故事到此結束，我們就毫無盼望.....

## 2. 罪犯

一個無罪的人來到法官面前，自願代替一個殺人犯接受死刑。法官同意了。

第二天，法官告訴殺人犯他做的決定。

“一位無罪的人代替你被處死了。如果你接受他為你的罪所付的代價，你就被釋放了。

如果你不接受他的付出，你就會被判處死刑。你選擇哪一個？”

耶穌基督，神的兒子，他是無罪的，但是他甘願舍命作了你我罪的贖價。(神對罪的審判是死亡)。三天以後他從死裏復活。

· 惟有基督在我們還作罪人的時候為我們死、神的愛就在此向我們顯明了。(羅馬書 5 章 8 節)

· 惟有神的恩賜、在我們的主耶穌基督裏、乃是永生。(羅馬書 6 章 23 節)

因著耶穌為我們死，你有兩個選擇：

接受神的赦罪和永生，向神悔改(即知道自己有罪並願意棄絕罪)信靠我主耶穌基督。(使徒行傳 20 章 21 節)

或者

拒絕神的赦罪和永生，靠別的人或物，而不是耶穌，來讓你能被神所接納，這樣自己承擔觸犯神的律法的結果。

· 信子的人有永生。不信子的人得不著永生，神的震怒常在他身上。(約翰福音 3 章 36 節)

知道耶穌不意味著你信靠耶穌.....

## 3. 跳傘運動員

跳傘運動員跳出機艙的時候，證明他們對降落傘的信心。

當神的靈改變信耶穌的人的心思和願望的時候，他們表揚了他們對耶穌的信心。

· 若有人在基督裏，他就是新造的人，舊事已過，都變成新的了。  
(哥林多後書 5 章 17 節)

· 神說：“我也要賜給你們一個新心，將新靈放在你們裏面”。  
(以西結書 36 章 26 節)

正如進入車庫不會讓你成為一名機械師，去教會也不意味著你就是基督徒。

若你想接受神賜的赦免和永生的話，請作這樣的禱告：

“耶穌，我相信你為了付我罪的代價，死在十字架上並從死裏復活。我想離開我的罪，信靠你做我的主。我願一生來跟隨你。謝謝你賜給我永生。阿們。”

· 凡求告主名的，就必得救。  
(羅馬書 10 章 13 節)

真正耶穌的跟隨者願意：

· 行事為人對得起主，凡事蒙他喜悅，在一切善事上結果子，漸漸的多知道神。  
(歌羅西書 1 章 10 節)

· 每天讀聖經。從約翰福音開始  
[www.cbible.net/bi/0bi.htm](http://www.cbible.net/bi/0bi.htm)

· 找一個相信聖經的教會聚會。

· 下載這單章：

[www.tracts.com/LKChineseT.pdf](http://www.tracts.com/LKChineseT.pdf)

## 誰是耶穌？



### 被預言的

#### 但以理書

我在夜間的異象中觀看，見有一位像人子的，駕著天雲而來，被領到亙古常在者面前，得了權柄，榮耀，國度，使各方，各國，各族的人都事奉他。他的權柄是永遠的，不能廢去。他的國必不敗壞。

（但以理書 7 章 13-14 節）

#### 以賽亞書

因有一嬰孩為我們而生，有一子賜給我們，政權必擔在他的肩頭上。他名稱為“奇妙策士”、“全能的神”、“永在的父”、“和平的君”！他的政權與平安必加增無窮。他必在大衛的寶座上治理他的國，以公平公義使國堅定穩固，從今直到永遠。萬軍之耶和華的熱心必成就這事。

（以賽亞書 9: 6-7）

22 這一切的事成就，是要應驗主藉先知所說的話，1:23 說：“必有童女懷孕生子，人要稱他的名為以馬內利。”（以馬內利翻出來就是“神與我們同在”。）（馬太福音 1: 22-23）

[www.tracts.com/LKChineseT.pdf](http://www.tracts.com/LKChineseT.pdf)

## 被崇拜的

### 東方來的博士

他們聽見王的話就去了。在東方所看見的那星，忽然在他們前頭行，直行到小孩子的地方，就在上頭停住了。他們看見那星，就大大地歡喜。進了房子，看見小孩子和他母親馬利亞，就俯伏拜那小孩子，揭開寶盒，拿黃金、乳香、沒藥為禮物獻給他。

（馬太福音 2: 9-11）

### 祂的門徒

耶穌趕緊伸手拉住他，說：“你這小信的人哪，為什麼疑惑呢？”他們上了船，風就住了。在船上的人都拜他，說：“你真是 神的兒子了。”

（馬太福音 14: 31-33）

十一個門徒往加利利去，到了耶穌約定的山上。他們見了耶穌就拜他，然而還有人疑惑。

（馬太福音 28: 16-17）

耶穌領他們到伯大尼的對面，就舉手給他們祝福。正祝福的時候，他就離開他們，被帶到天上去了。他們就拜他，大大的歡喜，回耶路撒冷去。常在殿裏稱頌 神。（路加福音 24: 50-53）

### 看見耶穌被釘十架的婦女們

婦女們就急忙離開墳墓，又害怕，又大大地歡喜，跑去要報給他的門徒。忽然，耶穌遇見她們，說：“願你們平安！”她們就上前抱住他的腳拜他。耶穌對她們說：“不要害怕！你們去告訴我的弟兄，叫他們往加利利去，在那裏必見我。”

（馬太福音 28: 8-10）

## 被聲明的

### 耶穌的敵人

耶穌就對他們說：“我父做事直到如今，我也做事。”所以猶太人越發想要殺他，因他不但犯了安息日，並且稱 神為他的父，將自己和 神當作平等。（約翰福音 5: 17-18）

猶太人回答說：“我們有律法，按那律法，他是該死的！因他以自己為 神的兒子。”

（約翰福音 19: 7）

### 使徒彼得

耶穌說：“你們說我是誰？”西門彼得回答說：“你是基督，是永生 神的兒子。”耶穌對他說：“西門巴約拿，你是有福的！因為這不是屬血肉的指示你的，乃是我在天上的父指示的。

（馬太福音 16: 15-17）

### 使徒多馬

過了八日，門徒又在屋裏，多馬也和他們同在。門都關了。耶穌來站在當中說：“願你們平安！”就對多馬說：“伸過你的指頭來，摸（註：“摸”原文作“看”）我的手；伸出你的手來，探入我的肋旁。不要疑惑，總要信！”多馬說：“我的主，我的 神！”耶穌對他說：“你因看見了我才信，那沒有看見就信的有福了！”

（約翰福音 20: 26-29）

### 耶穌自己

他們都說：“這樣，你是 神的兒子嗎？”耶穌說：“你們所說的是。”（路加福音 22: 70）

我與父原為一。（約翰福音 10: 30）

耶穌對他說：“腓力，我與你們同在這樣長久，你還不認識我嗎？人看見了我，就是看見了父，你怎麼說‘將父顯給我們看’呢？”（約翰福音 14: 9）

## 1. The Driver

A driver was once stopped by a police officer. He was a good driver and as far as he knew he had done nothing wrong.

The police officer said, "I pulled you over because you were going 60 through a school zone. There were ten warning signs that the speed limit was 15 and you ignored them all."

Just like the driver had ten warning signs, God has given us ten clear warning signs in the Bible. They are called the Ten Commandments.

Have you ever told a lie, stolen something or used God's name as a curse word? If you're like me the answer is 'yes'.

Listen to what the Bible says:

- *Whoever keeps the whole law and yet stumbles at just one point is guilty of breaking all of it.* James 2:10

God is saying that by breaking one Commandment we have sinned and will be held accountable for breaking all of them, including adultery and murder.

- *God's judgment for our sin is death.* (Banishment to hell because He will not allow sin in His presence). Romans 6:23a

If the story ends here, there is no hope for us...

## 2. The Convict

An innocent man approached a judge and volunteered to be executed in the place of a convicted murderer. The judge consented. The next day the judge told the convict he had a decision to make.

"An innocent man has been put to death in your place. If you will accept his payment for your crime, you are free to go. If you will not accept his payment, you will be executed for your crime. Which do you choose?"

Jesus Christ, the Son of God, was sinless but voluntarily gave his life to pay the penalty for your sins and mine. (God's judgment for our sin is death). Three days later he rose from the dead.

- *God showed his great love for us by sending Jesus to die for us while we were still sinners.* Romans 5:8
- *The gift of God is eternal life in Christ Jesus our Lord.* Romans 6:23b

As a result of Jesus' death in your place, you have two choices:

Receive both God's pardon for your sins and eternal life by repenting (sensing your sinfulness and desiring to turn from it) and placing your trust in the Lord Jesus.

OR

Reject both God's pardon for your sins and eternal life by trusting in anyone or anything other than Jesus to make you acceptable to God, thus bearing the penalty for breaking God's law yourself.

- *Whoever believes in the Son has eternal life, but whoever rejects the Son of God will not see life, for God's wrath remains on him.* John 3:36

Knowing about Jesus doesn't mean you believe in Jesus...

## 3. The Skydiver

Skydivers demonstrate their belief in their parachutes when they jump from the plane.

Followers of Jesus demonstrate their belief in Him when God's Spirit changes their thoughts and desires.

- *If anyone is in Christ, he is a new creation; the old has gone, the new has come!* 2 Corinthians 5:17
- *God says, "I will give you a new heart and put a new spirit in you."* Ezekiel 36:26

Just as entering a garage won't make you a mechanic, attending a church won't make you a Christian.

If you would like to receive God's pardon for your sins and the gift of eternal life, consider a prayer like this:

"Jesus, I believe you paid the penalty for my sins when you died on the cross and rose from the dead. I want to turn from my sins and place my trust in you as my Lord. I am willing to follow you the rest of my life. Thank you for the gift of eternal life. Amen."

- *Anyone who calls on the name of the Lord will be saved.* Romans 10:13

The desire of real followers of Jesus is to:

- *Live a life worthy of the Lord, pleasing Him in every way, bearing fruit in every good work, and growing in the knowledge of God.* Colossians 1:10

[www.on-tract.com](http://www.on-tract.com)

Visit our website for:

- This message in over 100 languages
- The Bible's answers to life's questions
- A 30-day email guide to help you follow Jesus
- A video of this message

All resources are FREE.

# Who is Jesus?



## ***Prophesied by:***

### ***Daniel***

In my vision at night I looked, and there before me was one like a son of man, coming with the clouds of heaven. He approached the Ancient of Days and was led into his presence. He was given authority, glory and sovereign power; all peoples, nations and men of every language worshiped him. His dominion is an everlasting dominion that will not pass away, and his kingdom is one that will never be destroyed. Daniel 7:13-14

### ***Isaiah***

For to us a child is born, to us a son is given, and the government will be on his shoulders. And he will be called Wonderful Counselor, Mighty God, Everlasting Father, Prince of Peace. Of the increase of his government and peace there will be no end. He will reign on David's throne and over his kingdom, establishing and upholding it with justice and righteousness from that time on and forever. Isaiah 9:6-7

All this took place to fulfill what the Lord had said through the prophet Isaiah: "The virgin will be with child and will give birth to a son, and they will call him Immanuel" - which means, "God with us." Matthew 1:22-23

## ***Worshipped by:***

### ***The Wise Men***

After they had heard the king, they went on their way, and the star they had seen in the east went ahead of them until it stopped over the place where the child was. When they saw the star, they were overjoyed. On coming to the house, they saw the child with his mother Mary, and they bowed down and worshiped him. Matthew 2:9-11

### ***His disciples***

Immediately Jesus reached out his hand and caught Peter. "You of little faith," he said, "why did you doubt?" And when they climbed into the boat, the wind died down. Then those who were in the boat worshiped him, saying, "Truly you are the Son of God." Matthew 14:31-33

Then the eleven disciples went to Galilee, to the mountain where Jesus had told them to go. When they saw him, they worshiped him. Matthew 28:16-17

When he had led them out to the vicinity of Bethany, he lifted up his hands and blessed them. While he was blessing them, he left them and was taken up into heaven. Then they worshiped him and returned to Jerusalem with great joy. Luke 24:50-53

### ***The women who saw him crucified***

The women hurried away from the tomb, afraid yet filled with joy, and ran to tell his disciples. Suddenly Jesus met them. "Greetings," he said. They came to him, clasped his feet and worshiped him. Then Jesus said to them, "Do not be afraid." Matthew 28:8-10

## ***Statements by:***

### ***Jesus' adversaries***

Jesus said to the Jewish religious leaders, "My Father is always at his work to this very day, and I, too, am working." For this reason the Jews tried all the harder to kill him; not only was he breaking the Sabbath, but he was even calling God his own Father, making himself equal with God. John 5:17-18

The Jews insisted to Pilate, "We have a law, and according to that law he must die, because he claimed to be the Son of God." John 19:7

### ***The Apostle Peter***

Jesus asked, "Who do you say I am?" Simon Peter answered, "You are the Christ, the Son of the living God." Jesus replied, "Blessed are you, Simon son of Jonah, for this was not revealed to you by man, but by my Father in heaven." Matthew 16:15-17

### ***The Apostle Thomas***

Though the doors were locked, Jesus came and stood among them and said, "Peace be with you!" Then he said to Thomas, "Put your finger here; see my hands. Reach out your hand and put it into my side. Stop doubting and believe." Thomas said to him, "My Lord and my God!" Then Jesus told him, "Because you have seen me, you have believed; blessed are those who have not seen and yet have believed." John 20:26-29

### ***Jesus Himself***

The Jewish religious leaders all asked, "Are you then the Son of God?" He replied, "You are right in saying I am." Luke 22:70

"I and the Father are one." John 10:30

"Anyone who has seen me has seen the Father." John 14:9